
 

Mette Jønsson, formand 

 
 
FÆLLESBESTYRELSEN 

Møde i fællesbestyrelsen  
11. juni 2024 kl. 17-20 på Rødding Skole 

 
Maden står klar 16.45. 

 
Deltagere: Mette Jønsson, Jim Zacharia, Pia Thymann-Donslund, Joan Mortensen, Nadia 
Christensen, Nina Bøgested Jessen, Maria Dinesen, Marlene Bøgh, Trine Jensen, Heidi 
Bertelsen, Helle A. Høffner og Henriette Rask + Cecilie (formand for elevrådet) og Stine 
(næstformand for elevrådet) 
 
Afbud: Pia 
 

Referat: 
Punkt Art  

1. Opfølgning på 
referatet fra den 
22/4 

D 
5 min. 
17.00 

 

Opfølgningspunkter fra bestyrelsesmødet 
den 22.04. er sat på dagsordenen. 
 
Mette laver forældrereferat af mødet d.d. 
 

2. Nyt fra elevrådet O 
10 min. 
17.05 

Det sidste elevrådsmøde afholdes torsdag 
den 18.06. 
 
Elevrådsdagen blev, grundet vejret, 
aflyst. 
 
Elevrådet går ind i projektet ”Unges 
klimaprojekter”. Som led heri, arbejder 
elevrådet på at få lavet indsats for mere 
affaldssortering. Sorteringsspande kom-
mer til at hænge på væggen og lettere der-
med rengøring af gulvarealer.  
 

3. Nyt fra: 
o Vuggestue, 

børnehave + 
SFO Lintrup 

o SFO Rødding 
o Personalet 
o Ledelse 
o Forældre 

O 
15 min. 
17.15 

Vuggestue og børnehave: 
Det kører godt, men meget adskilt fra 
skoledelen. 
 
Fælles afslutningsfest den 21. juni kl. 
16.00. Opfordring til, at bestyrelsen 
deltager. 
 
Vuggestue/børnehave skifter navn efter 
sommerferien. 
 
SFO Rødding: 
Personaleændringer. Karina fra 
Spirehuset har orlov, og Kristoffer er 
stoppet. Vikarer fra skoledelen er kommet 
ind i SFO. Det fungerer godt. 
 
2 nye børnehaveklasser er dannet. 
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SFO-lederen, Heidi, er meget bevidst og 
opmærksom på at være lyttende over for, 
hvad forældrene kommer med af input. 
 
Personalet: 
Afslutning på skoleåret med alt, hvad det 
indebærer af aktiviteter og planlægning af 
det nye skoleår. 
 
Den mundtlige prøveperiode er i fuld 
gang. 
 
Valgfagseksamen for 8. årgang afvikles i 
indeværende uge. 
 
Skemaer og 1. udkast af opgaveover-
sigterne er kommet ud. 
 
Fusionen mellem Rødding og Lintrup 
kører planmæssigt. Oplevelse af, at vi nu 
er ved at være klar til at blive en enhed. 
 
Vellykket aktivitetsdag for mellemtrinnet i 
sidste uge.  
 
 
Ledelse: 
Indskolingsfest for Røddings indskoling 
blev afholdt den 06.06.. Overskuddet går  
til tur til Madsby for både RS og LBC. 
 
Klasseplaceringerne for kommende 0.-6. 
årg. er lykkes godt. Forældrene er ind-
draget. 
 
Det pædagogiske personale tager på 
internat den 04.-05. juli omkring 
motivationspædagogik med Svend Erik 
Schmidt som kursusholder. 
 
3- årigt kompetenceforløb med Malene 
Birgertoft omkring teamsamarbejde.  
 
Nye læringsmiljøer 1. – 3. årgang er ved 
at blive etableret. 
 
Inklusion fylder meget. Et stigende antal 
elever har behov for særlige indsatser. 
 
Forældre: 
Godt, at der ikke måtte medbringes mobil-
telefoner på 6. årgangs lejrskole. 
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Elevrådsrepræsentant, Stine, fortæller, 
hun også oplevede det som et godt tiltag. 
Sønderborg er en god destination 
 
Forældrespørgsmål til læderbolde. 
Læderbolde må ikke benyttes, men der er 
indkøbt plasticbolde af god kvalitet.  
 
 

4. Status på 
personalesituatione
n 

O 
15 min 
17.30 

2 opsigelser af personale, som har fået 
job tættere på deres bopæl. Orientering 
blev givet om, hvordan de ledige stillinger 
besættes. 
Der afholdes samtaler løbende 
 
Fremadrettet spredes IT-arbejdsopgaver  
ud på 3 medarbejdere 
 

5. Opfølgning på 
trafikindsatser 

O 
5 min 
17.45 

Orientering om tilbagemelding fra teknik 
og miljø omkring trafikindsatser: 
Politiet har godkendt, at der i rundellen 
påføres striber for at tydeliggøre, at der 
kan sættes børn af i sporet mod fortovet, 
og at det inderste spor udelukkende er til 
at køre i, idet der også påføres pile i dette 
spor.  
Der lægges også pile på asfalten ved 
Galaksen. 
 
Ønsket om etablering af gule kryds eller 
kantsten på parkeringspladsen ved 
Galaksen er ikke imødekommet. I stedet 
opsættes P-skilte.  
 
Ved bestyrelsesmødet blev der givet 
udtryk for, at biler ofte kører med høj fart 
i parkeringsområdet ved Galaksen/ 
SFO´en. Det blev aftalt, at Mette melder 
tilbage til afdelingen, at vi ønsker, at der 
etableres bump. Derudover spørger Mette 
til, om vi kan få optegnet en linje til 
opdeling af vejbane ved ind-/udkørsel til 
SFO. Desuden spørger Mette til mulighe-
den for at få op-/nedkørslen gjort bredere 
ud mod centrum trods brønd, der skal 
tages hensyn til. 
 

6. Opfølgning på 
klasser og elevtal 

O 
10 min 
17.50 

Skoleledelsen viste status for elevtal og 
holdtildeling for skoleåret 2024-25. I 
udskolingen ser det fortsat ud til, at der 
køres med 2 hold mere end, hvad der 
tildeles til. Skoleledelsen gjorde 
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bestyrelsen opmærksom på, at det kan 
betyde, vi kommer ud af 2024 med et 
underskud. 
Bestyrelsen bakker op om skoleledelsens 
beslutning. 
 

7. Opfølgning på nyt 
bedømmelses-
system (ingen 
karakterer i 
kommende 9. 
årgang) 

O+D 
15 min 
18.00 

Henriette fortæller om, hvordan det går 
med projektet, herunder erfaringer m.v.  
 
Et stigende antal elever savner og efter-
spørger karakterer.  
Der er lavet en rubricks, som tydeligt 
viser, hvad næste skridt er i elevernes 
faglige progression. Rubricksskemaerne 
er lavet for at imødekomme, at eleverne i 
højere grad bliver bevidste om deres 
faglige niveau. 
Efter projektets afslutning er det vigtigt at 
arbejde videre med rubricksskemaerne; 
herunder feedback og feedforward. 
 

8. Tilfredshedsunders
øgelse – nedslag i 
indsatser som 
skolen arbejder 
med for at forbedre 
tilfredsheden 

O  
10 min 
18.15 

Orientering om nedenstående indsatser 
blev givet: 
At skabe ro i klassen 
Sparring på individ- og teamniveau fra 
interne og eksterne samarbejdspartnere. 
 
At tilrettelægge undervisningen i 
forhold til barnets behov: 
Kompetenceforløb for alle lærere, pædago-
ger og ledelse. Teamsamarbejde med 
kerneopgaven i fokus: Børnenes/de 
unges læring og trivsel 
 
Det skal kommunikeres ud til 
forældre, hvor gode vi er til at få 
børnene til at føle sig trygge og glade:  
Indsatsen er endnu ikke kommunikeret 
ud til forældrene. Forslag om, det kommer 
med ud i et nyhedsbrev. 
 
Uddannelsesvejledning intensiveres i 
det kommende år  
Der gives mere tid til kontaktlærere i 
udskolingen til vejledningsopgaver. 
 

9. Opfølgning på 
bestyrelsens 
arbejde for at sikre 
bedre økonomi til 
skolerne 

O 
10 min 
18.25 

Rigtig godt og konstruktivt møde med 
øvrige skolebestyrelser. Dog havde 
enkelte skole meldt fra. Med den 
forestående lukning af skoledelen i LBC, 
skabte det signalforvirring, mødet blev 
afholdt i Lintrup 
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Der er indkaldt til opfølgningsmøde den 
12.09.24 efter sommerferien. Reminder 
om mødet sendes ud efter ferien. 
 

10. Status på 
økonomi i Vejen 
Kommune 

O 
10 min 
18.35 

Hvilke konsekvenser har de besparelser, 
der skal findes i indeværende budget på 
vores skole? 
 
På skoleområdet er de økonomiske 
konsekvenser, at der skal spares 0,5% på 
lønbudgetterne, og varekøb skal 
reduceres med 2%. 
 

11. Opfølgning på 
den skarpere profil 
ved Henriette 

O 
10 min 
18.45 

Indsatserne i forhold til en skarpere profil 
har kredset sig om: 
1.Rødding Skole som første valget 
2.En skarpere profil for udskolingen 
 
I samarbejde mellem medarbejdere, 
ledelse og bestyrelse er der udarbejdet 
buzz-words, som undervejs i processen er 
blevet til indsatsområder. 
Hjemmesiden er ikke blevet ændret 
endnu, da det er vigtigt vi fremstår som 
troværdige, så ”vi gør det, vi siger”. 
 
I forbindelse med udvikling af hjemme-
siden opfordrede et bestyrelsesmedlem til 
at være bevidste om målgruppen, 
opfordring til at lave brugeranalyser, 
opmærksom på ikke at  ”overdænge” med 
information. 
Forslag at lave et spørgeskema. Tilbud 
fra Nadja om at være behjælpelig. 
 

12. Evaluering af 
bestyrelsesmøder 

D 
15 min 
18.55 

Hvordan vi har arbejdet med 
udarbejdelse af principper? 
Oplevelse af, det er gået lige lovlig hurtigt 
med at få udarbejdet principper. Vigtigt at 
have tilstrækkelig med tid for at sikre 
ejerskab. 
Ved gruppearbejde omkring principper er 
det afgørende, at alle er inde omkring alle 
principper. 
 
Deltagelse fra personalet 
Stor værdi for personalet at sidde med i 
bestyrelsen. Oplevelse af at blive lyttet til 
og at kunne byde ind. 
Oplevelse af, at bestyrelsen er synlig og 
lette at komme i kontakt med. 
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Rigtig godt, når der er medarbejdere, som 
deltager fysisk ved møderne og præsen-
terer indsatsområder m.v. 
 
Tidsramme på møderne; herunder 
formøder: 
Mængden af møderne er passende med 
30 min.´s formøde fra kl. 16.45-17.15. 
Der spises under formødet 
 
Elevrådets deltagelse: 
Glad for at deltage. Godt at have elever-
nes perspektiv. Eleverne oplever, det har 
været til at følge med i, hvad der sker ved 
møderne. 
 
 

13. Årshjul for 
kommende skoleår 

O+B 
5 min 
19.10 

Forslag til årshjul er sendt ud sammen 
med dagsordenen.  
Kan bestyrelsen godkende datoerne i 
forslaget? 
 
Datoerne for bestyrelsesmøderne blev 
godkendt. Mødeinvitationer er sendt ud. 
 
Kursus for nye skolebestyrelser den 
18.09. Opfordring til deltagelse. 
Der tages stilling til bestyrelseskurset ved 
mødet den 13.08. 
 

14. Bestyrelsens 
deltagelse ved 
forældremøder 

D+B 
15 min 
19.15 

Opfordring til, at bestyrelsen deltager i 
forældremøder på alle årgange.  
Der laves et fælles manuskript – 
overskrifter aftales på mødet. 
 
Ønske og opfordring fra personalet om, at 
bestyrelsen deltager i forældremøder på 
alle årgange. 
 
Input til, hvad der kan tages med i oplæg-
gene:  
Indsatsområder, ”det gode skolehjem-
samarbejde”, skolebestyrelsens arbejde, 
trafik, mobiltelefoner ved besøg på 
skolen, klassekasser (man behøver ikke 
klassekasser), fravær, opbakning til 
klassearrangementer, input til tilfreds-
hedsundersøgelsen, ”slå et slag for 
SFO´en”  
 
Forslag om fælles power point.  
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Nadja er tovholder på at lave oplæg til 
forældremøderne i august/september. 
Mette sender oplæg til Nadja fra det nylig 
afholdte forældremøde i 0. klasse og 
sender samtidig oplæg, der er blevet 
brugt tidligere på de forskellige årgange. 
Datoer for forældremøderne sendes 
desuden til Nadia. 
 
Tilbud fra Marlene omkring sparring ved 
fasekoordinatorerne. 
 
Punktet tages op igen ved bestyrelses-
mødet den 13.08. 

15. Evt.  5 min 
19.30 

 

16. Afsked med 
Mette 

15 min 
19.35 

Vi tog afsked med Mette som formand. En 
stor tak til Mette fra hele bestyrelsen for 
en helt unik indsats og for i den grad at 
have gjort en forskel for Rødding Skole og 
Lintrup Børnecenter. 
 

Kommende punkter 
 
 

 o Nyt bedømmelsessystem 
o Søvn: Søvnkonsulent inviteres på et møde i 

24/25 
o Evaluering af lukningen af LBC 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 
 
Venlig hilsen Mette Jønsson 
 
 
 


